
 

 

Til Folketinget – Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 267 af 21. december 2018 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Merete Godvin Jensen 
  

8. januar 2019 
J.nr. 2019 - 78 

 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2018-19
TRU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 267 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange private udlejningsboliger, der er ejet af selskaber, kapi-

talfonde og andre selskabsformer, med udenlandsk ejerskab og skattepligt? 

 

Svar 

Det er ikke umiddelbart muligt for Skatteministeriet at udsøge antallet af private udlej-

ningsboliger, som har udenlandsk ejerskab, og det er derfor desværre ikke muligt at be-

svare spørgsmålet.  
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